

## Extraordinary General Meeting Results

13 August 2020

To: Bahrain Bourse

The EGM of Arab Insurance Group (B.S.C.) was held on 13/08/2020 at 11.30 a.m. electronically from Arig House, Building 131, Road 1702, Diplomatic Area, Manama, Kingdom of Bahrain with a quorum of 75.46%. The following items in the agenda have been approved:

- 1- The minutes of the last Extraordinary General Meeting held on 25 March 2018.
- 2- Discussed the Central Bank of Bahrain Inspection Report.
- 3- Approved the following:
  - a. Cease writing further reinsurance business;
  - b. Authorised the Board to carry out an orderly run-off of the existing portfolio internally or by appointing a third party to carry out the run-off including sale of portfolio;
  - c. While the Company is under run-off, explore the possibility of finding a buyer to take over the Company; and
  - d. Authorise the Board to take all actions as required to preserve and enhance Shareholder value.

### إعلان نتائج اجتماع الجمعية العامة غير العادية

13 أغسطس 2020

بورصة البحرين

يرجى العلم أنه قد تم الكترونياً انعقاد اجتماع الجمعية العامة غير العادية للمجموعة العربية للتأمين (ش.م.ب.) اليوم الخميس الموافق 13 أغسطس 2020 في تمام الساعة الحادية عشرة والنصف صباحاً، وذلك بنصاب قانوني قدره 75.46%.

هذا وقد تمت الموافقة على بنود جدول الأعمال التالية:

- 1- محضر اجتماع الجمعية العمومية غير العادية السابق المنعقد بتاريخ 25 مارس 2018.
- 2- مناقشة أهم الملاحظات التي أثارها مصرف البحرين المركزي في تقرير التفتيش.
- 3- اعتماد ما يلي:
  - (أ) وقف إكتتاب نشاط أعمال إعادة التأمين؛
  - (ب) تفويض مجلس الإدارة بعمل الإجراءات اللازمة فيما يخص تقييد نشاط الشركة وتسيير أعمال المحفظة الحالية داخلياً أو تعيين طرف ثالث لإجراء عملية التصفية بما في ذلك بيع المحفظة؛
  - (ج) "بحث فرص إمكانية العثور على مشتري أثناء تصفية محفظة الشركة، للأستحواذ على الشركة"
  - (د) تفويض مجلس الإدارة باتخاذ كل الإجراءات اللازمة لتعزيز وزيادة القيمة العائدة للمساهمين.

Name	MANI LAKSHMANAMOORTHY	الإسم
Title	COMPLIANCE OFFICER	المسمى الوظيفي
Company Seal ختم الشركة		Signature التوقيع
		